

《特朗普：法院官员哭着向我道歉！》

Trump says police officers, court employees were 'crying' at his arraignment



特朗普：法院官员哭着向我道歉！

Former President Trump said in a new interview that police officers and employees at the Manhattan court house were in tears at the sight of the former president appearing for his arraignment.

在一次新的采访中，前总统特朗普表示，纽约曼哈顿刑事法院的警察和法院官员看到这位前总统出现在传讯现场时，都流下了眼泪。

"And I'll tell you, people were crying,

“ 我会告诉你，人们都在哭，

people that worked there - professionally work there - that have no problems putting in murderers and they see everybody,"

在那里工作的专业人士，他们可以毫无疑问地把凶手关进去，他们见到过很多人， “ he told Fox News' Tucker Carlson in an interview that aired Tuesday night.

特朗普接受福克斯新闻频道主持人塔克·卡尔森的采访，该采访在周二晚间播出。

"It's a tough, tough place," Trump continued.

“这是一个非常艰难的地方，”特朗普继续说道。

"And, they were crying, they were actually crying.

“他们在哭泣，真的在哭泣。

They said 'I'm sorry,' they'd say, '2024 sir,' and tears were pouring down.

他们说‘我很抱歉’，他们会说，‘2024年，先生’，然后泪如雨下。

I've never seen anything like that."

我从来没有见过这样的事情。”

Trump was arraigned last Tuesday and charged with 34 felony charges in connection to hush-money payments during the 2016 election made to adult-film star Stormy Daniels to cover up an alleged affair between the two.

上周二，特朗普被传讯，并被指控犯有34项重罪，罪名是在2016年大选期间，特朗普向成人动作片演员斯托米·丹尼尔斯支付封口费，以掩盖两人之间的婚外情。

Trump has maintained that there "is no crime"

特朗普坚称“没有犯罪”，

and that Manhattan District Attorney Alvin Bragg was launching a politically motivated investigation against him.

曼哈顿地区检察官阿尔文·布拉格正对他展开政治动机的调查。

A day after Trump was arraigned, he had thanked the court employees and police officers working at the Manhattan courthouse in a Truth Social post.

在特朗普被传讯的第二天，他在Truth Social上发了一个帖子，感谢了在纽约曼哈顿刑事法院工作的法院官员和警察。

"The great patriots inside and outside of the Courthouse on Tuesday were unbelievably nice, in fact, they couldn't have been nicer,"

“周二，法院内外伟大的爱国者们都非常友好，事实上，他们都是最友好的。”

Trump said in a post on his Truth Social platform last week.

上周，特朗普在他的Truth Social上发帖说。

"Court attendants, Police Officers, and others were all very professional, and represented New York City so well."

“法院官员、警察和其他人都非常专业，他们很好地代表了纽约市。”

重点词汇

Former President 前总统；前任总统；前任主席；前任会长

Trump 【人名】特朗普

police officers 警察；police officer的复数

employees 受雇者；雇工；雇员；employee的复数

Manhattan 曼哈顿鸡尾酒

court house 法院；法庭；法院大楼

in tears 泪流满面；流着泪；含着泪

at the sight of 一看见就

appearing 显得；看来；似乎；出现；呈现；显现；起源；首次使用；版面高度；
appear的现在分词

arraignment 传讯；提审；提讯